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Informace města
Slovo starosty

Vážení a milí spoluobčané, 

aprílový měsíc duben se nám předvedl v plné parádě. Zatímco v neděli jsme si 
užívali prosluněného letního počasí, tak hned v pondělí přišla změna. Ráno nás 
přivítalo mrazivé počasí doprovázené sněhovými přeháňkami. Doufám, že stejné 
nálady počasí nás snad již nečekají a v už tak dost turbulentní korona době bude 
konečně jen lépe a lépe.  

V měsíci dubnu proběhly dvě povedené akce. Park u 
kostela vyzdobila kulturní komise společně s dalšími 
pomocníky krásným velikonočním stromem. A dle 
fotografií je vidět, že velikonoční strom udělal radost 
mnoha dětem. Druhou zmiňovanou akcí, kterou 
pravidelně organizují skauti bylo Ukliďme Novou 
Včelnici. 

I v této náročné době se několik skupinek 
dětí a dospělých dobrovolně zapojilo do 
úklidu různých míst našeho města a 
blízkého okolí. Nejvíce mě těší především 
aktivita dětí při úklidu Podskalí a okolí 
průmyslové zóny. Oběma organizátorům i 
všem podporovatelům pat ř í ve lké 
poděkování. 

             V plném proudu je oprava pavilonu Berušek v mateřské škole. Když budeme 
úspěšní v žádosti o dotaci, tak ještě v letošním roce proběhne oprava zbývajících 
dvou pavilonů. Rozhodnutí o přidělení dotace bychom měli znát v průběhu 
příštího týdne. Na vestibulu základní školy pokračují práce také dle 
harmonogramu a skončit by měly v první polovině prázdnin. Akce je z větší části 
financována z dotace Ministerstva pro místní rozvoj. V plné přípravě je první fáze 
rekonstrukce domu služeb, která začne v létě a bude trvat až do příštího roku. 
Dokončeno bylo také nové oplocení u technických služeb. Zmenšení areálu je na 
úkor vytvoření nových parkovacích míst podél tohoto nového plotu. Projektové 
práce na parkoviště jsou již v plném proudu a předpokládaný termín realizace 
nového parkoviště je letos na podzim. 
Přeji všem krásné jaro. 

 Tomáš Hrubec, starosta města 
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Informace města
Ve zdravotním středisku bude působit nový lékař

Sledujte instagram a facebook města
Můžete nás sledovat na instagramovém účtu města pod názvem 
@novavcelnice . K webovým stránkám, FB profilu města  a aplikaci V 
obraze tak přibyla další možnost, jak sledovat zajímavosti a dění ve 
městě, tentokrát především v grafické podobě.  

V měsíci dubnu budou postupně dokončovány poslední legislativní kroky ke 
zprovoznění ordinace praktického lékaře ve zdravotním středisku v Nové Včelnici. 
Město se dohodlo na spolupráci s panem doktorem Tomášem Moravou, který 
bude v našem městě působit od května. 
Ordinační hodiny: pondělí  07.00 - 10.00 hod. - zdravotní sestra 
                      13.00 - 17.00 hod. - lékař se zdravotní sestrou 
            čtvrtek   12.00 - 16.00 hod. - lékař se zdravotní sestrou 
V pondělí 10.5. bude ordinační doba od 14.00 do 18.00  
a následující pondělí 17.5. od 14.30 do 18.30 
Zajistit působení druhého praktického lékaře bylo pro město velkou prioritou a 
jsem velmi rád, že se ho podařilo realizovat. Věřím, že se u nás pan doktor zabydlí, 
a spokojenost bude na obou stranách.  
Registraci k novému doktorovi můžete provádět na následujících kontaktech v 
ordinačních hodinách: +420 608 029 363, tmorava@centrum.cz                                      
Jak změnit praktického lékaře 
Změnu praktického lékaře lze provést velmi snadno. Pacient u nového lékaře 
vyplní registrační list, který podepíše. Nový lékař je pak oprávněn si vyžádat od 
svého předchůdce veškeré informace o zdravotním stavu, aby mohl nově 
registrovanému řádně poskytovat lékařskou péči. O tomto kroku informuje i 
příslušnou zdravotní pojišťovnu.  
Dosavadní lékař je povinen předat všechny potřebné informace pro zajištění 
všech zdravotních služeb. Mělo by se dít zasláním výpisu ze zdravotnické 
dokumentace či jejich kopií. Originál dokumentace by v žádném případě neměl 
putovat s pacientem, neboť předešlý poskytoval má povinnost ji uchovat.   

                                   Tomáš Hrubec, starosta města                                                                
  

Instagram města nabízí fotografie z významných událostí, sportovních a kulturně 
společenských akcí z našeho města a okolí. Instagram je nejrychleji rostoucí 
sociální síť na světe i v České republice a budeme rádi za vaši podporu. 

Tomáš Hrubec, starosta města
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Informace města
Informace z 21. zasedání zastupitelstva města

• Prodej pozemku v Luční ulici dalšímu zájemci v pořadí 

Zájemce o koupi stavební parcely odstoupil od své nabídky, proto dle vypsaného 
záměru nabízíme tuto stavební parcelu dalšímu zájemci v pořadí. 

• Schválení nabídky Teplospol a.s. na pronájem budoucí kotelny v Domě 
služeb 

Zastupitelstvo schválilo nabídku společnosti Teplospol a.s. na provozování 
plynové kotelny v nově rekonstruované části Domu služeb. Doba pronájmu byla 
stanovena na 5 let. 

Zasedání se konalo ve středu 31. března 2021 od 19:00. Přítomno bylo 10 členů 
zastupitelstva, 1 zastupitel byl omluven. Informace jsou podány ve zkrácené 
verzi. 

Program veřejného zastupitelstva 

• Podpora linky bezpečí 

Tak jako i v předchozích letech podpořilo zastupitelstvo provoz Linky bezpečí 
částkou 2 000,- Kč formou individuální dotace. 

• Výběr dodavatele na rekonstrukci Domu služeb – I. fáze 

Výběrové řízení na dodavatele stavby Domu služeb provedla firma Stanova  
Tender. Nabídku do výběrového řízení podalo celkem 6 firem. Nejvýhodnější 
nabídku podala firma ACG-REAL s.r.o. Vysoutěžená cena rekonstrukce je necelých 
15 mil. Kč a financování bude řešeno prostřednictvím úvěrové smlouvy. 
Kompletní oprava začne po dohodě s dodavatelem letos v létě a bude dokončena 
na jaře příštího roku. Vlastní přestavba zahrnuje kompletní rekonstrukci přízemní 
části Domu služeb – stávající prodejny zeleniny a pekařství včetně venkovních 
úprav. Dále pak vybudování nové plynové kotelny pro celý objekt.
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Informace města
• Výběr dodavatele na rekonstrukci kuchyně v MŠ 

Výběrové řízení uspořádala firma Stavební poradna, spol. 
s.r.o. Zakázka byla rozdělena na dvě části. Ve stavební 
části podala nejvýhodnější nabídku společnost 
Jindřichohradecká stavební s.r.o. Na dodávku gastro 

Město buduje...
Oprava veřejného osvětlení ve Školní ulici 
Kompletní opravu veřejného osvětlení včetně výměny kabelů provedla firma 
Svatoslav Pokorný před dokončením termínu. 

Oprava únikového schodiště penzion Athéna 

Na penzionu Athéna bylo 
také opraveno požární 
únikové schodiště tak, 
a b y s p l ň o v a l o 
předepsané bezpečnostní 
s t a n d a r t y a b y l o 
bezpečné.

t e c h n o l o g i e p o d a l a 
nejvýhodně jš í nabídku 
společnost DSD Metalic 
trade s.r.o. Na akci je 
podána žádost o dotaci, 
která by pomohla zajistit 
financování.
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Oprava pokojů 14 a 15 v penzionu Athéna 
Ukončena je také oprava pokojů na penzionu Athéna. Tuto opravu bylo nutno 
provést v souvislosti s nově řešeným vstupem do Základní školy. 

Informace města

Oprava šoupat v křižovatce Švermova a Komenského 
Šoupata v této křižovatce byla dlouhodobě ve špatném stavu. Při havárii vody v 
této části provedla společnost Čevak i kompletní výměnu šoupat, která byla na 
letošní rok plánovaná. V měsíci květnu ještě proběhne dokončení opravy 
asfaltovou směsí. 

Na základě povinnosti vyplývající ze zákona č.
258/2000 Sb., o ochraně veřejného zdraví bude 
město Nová Včelnice dne 21. května provádět na 
svém území deratizaci. Aby byla co nejvíce 
účinná, žádáme všechny podnikatele, bytová 
družstva i občany o připojení k této preventivní 
akci. Povinnost dle zákona deratizovat se týká 
především obcí, měst, podnikatelů, právnických 
osob, restauračních a hotelových zařízení, bytových družstev, včetně SVJ. 

Hubení hlodavců bude provádět firma DDD Pachner s.r.o., A.Sovy 646/4, 370 05 
České Budějovice, kontakt pan Pachner – tel: 776 200 232. 

Dokumentaci k veškerým deratizacím si musí zodpovědné osoby evidovat a 
schovávat pro případ kontroly!! 

Připojte se k deratizaci...

Zdeněk Pecha 

Oddělení ŽP, dopravy a investic
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Informace města
Hledáme majitele nalezených věcí
Město Nová Včelnice oznamuje níže uvedené nalezené věci, jejichž vlastník není 
znám.

Informace o nalezených věcech lze získat na Městském úřadu Nová Včelnice, 
podatelna, č. dveří 5. 

• mobilní telefon NOKIA 
• mobilní telefon REDMI 
• mobilní telefon MOTO 
• mobilní telefon SAMSUNG 
• svazek klíčů s čipem - 3 ks 
• svazek klíčů s visačkou - 2 ks 
• svazek klíčů - 2 ks 
• svazek klíčů - 7 ks 
• černé dámské (dívčí) nedioptrické brýle
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Ze života města

Z činnosti Svazu tělesně postižených

Otrávené nástrahy 
číhají...
Na žádost několika majitelů 
psů a koček, kterým byli 
jejich mazlíčci bohužel 
otráveni, upozoňujeme, aby 
s i k a ž d ý s v é z v í ř e c í 
kamarády řádně hlídal. 
Nedošlo pouze k otravě psů 
a k o č e k , a l e t a k é k 
nastříkání nebezpečné látky 
do očí zvířat. 

Činnost Svazu tělesně postižených v České republice, z. s. místní organizace Nová 
Včelnice by se kvůli celosvětové pandemií COVID19 dala nazvat spíše nečinností.  

Na začátku loňského roku, tj. 7. ledna a 4. února se sešel pravidelně výbor svazu a 
naplánoval členskou schůzi a jarní zájezd. V tuto dobu však nikdo netušil, že vše 
bude jinak. Z důvodu epidemiologické situace jsme naplánovali podzimní výroční 
schůzi, avšak epidemiologická situace v Nové Včelnici byla ještě více nepříznivější 
než na jaře. Ačkoliv jsme získali dotaci od města Nová Včelnice, nemohli jsme ji 
na žádnou akci využít. Z důvodu uzavření divadel se nejezdilo ani nejezdí na 
divadelní představení Horáckého divadla do Jihlavy. Věková struktura našich 
členů je velmi „vysoká“ a možné obavy o jejich zdraví nám prozatím neumožňují 
nic pořádat. Ze stejných důvodů se prozatím nebude vybírat členský příspěvek. 
Nechceme ohrozit naše desítkáře ani ostatní členy. 

Na závěr bych vám všem chtěla popřát „jenom“zdraví a věřím, že se podle 
aktuální epidemiologické situace budeme moci co nejdříve setkat nebo odjet na 
zájezd či do divadla.  

Marie Davidová  

předsedkyně STP v ČR, z. s. 

místní organizace Nová Včelnice

17. července   Letní kino 

24. července    Letní promenádní koncert 

13. srpna    Předpouťové letní kino 

14. srpna    Novovčelnická pouť 

20. listopadu  Ples města 

Akce se budou konat podle aktuální pandemické 
situace.                                      

 Tomáš Míchal, předseda kulturní komise

Vrátíme se ke kultuře?
Plánujeme následující akce...
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Ze života školy
I v době on-line výuky se žáci zajímají o přírodu

Nella Šváchová                               Karolína Ziková                             Nikola Pešková                               

dobře pracovat zejména díky kvalitnímu technickému 
vybavení, které nám dovoluje například přírodniny 
snímané z mikroskopu s žáky sdílet prostřednictvím 
jejich notebooků. Postupně rozšiřující se sbírky 
mikroskopických preparátů nám pak umožňují společně 
objevovat stavbu rostlinných a živočišných těl, včetně 
tkání lidských. S mladšími žáky jsme také vyráběli model 
buňky, prováděli pozorování ptactva apod. Všichni se 
společně učíme novému, ale rovněž doufáme, že se již 
brzy uvidíme naživo. 

Tomáš Englický 
Denisa Kupková                           

Modely buňky                              

Je jistě velmi potěšují, že i v této nelehké době někteří žáci neztrácí chuť a elán 
věnovat se svým zálibám, případně oborům, které budou potřebovat v dalším – 
středoškolském vzdělávání. Míním nyní dvě skupiny žáků, kteří se pravidelně 
jednou týdně schází on-line v Badatelském přírodovědném klubu. Tou první 
skupinou jsou přihlášení žáci šestých tříd, druhou pak zájemci ze třídy deváté. Se 
šesťáky poodkrýváme zajímavosti biologie, s deváťáky spíše pilujeme a 
opakujeme zákonitosti přírody vzhledem k blížícím se přijímacím zkouškám, 
které budou někteří skládat právě z přírodopisu. S oběma skupinami můžeme 
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Ze života školy

Jazyková soutěž v anglickém jazyce

Přírodniny snímané pod mikroskopem                               

stonek lípy                         

řez stěnou 
žaludku                           

hlava mouchy                           

Vědomostní soutěže se mohou konat i v on-line prostředí, což ukázala i okresní 
kola Jazykové soutěže v anglickém jazyce, která se konala ve čtvrtek 18. března a v 
pátek 19. Samozřejmě k tomu byl nutný fungující počítač s mikrofonem a 
kamerou, neboť zde probíhala písemná, ale i ústní části, které tato zařízení 
vyžadovaly. Žáci dostali přístupová hesla a museli být v určený čas připraveni 
absolvovat celou soutěž. Z naší školy se soutěže zúčastnili dva žáci, Vojtěch 
Kořínek za kategorii do 7. ročníků a Marek Starka za kategorii do 9. ročníků. Oba 
dva kluci se vzorně na soutěž připravovali. Markovi se podařilo uhájit 4. místo na 
okrese, což je skvělý úspěch v silné konkurenci všech škol v okrese a Vojta byl ve 
své kategorii pátý. Oběma chlapcům náleží uznání a pochvala, že v této době se 
najdou mladí lidé, kteří chtějí dělat něco nad rámec svých povinností.   

                                                                                                                Mgr. Jitka Sedláková
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Ze života města
Velikonoční strom slavil úspěch

Amálka 
Křížová

Beáta 
Šlápotová

Viktorie a Terezie 
Jůnovi a Ema Koštová 

Rozárka Vašků

Děkuji touto cestou autorům velikonočních 
dekorací za super nápad a výrobu slaměných 
zvířátek, zpříjemnili nám všem netradiční 
velikonoční svátky. Poděkování patří také všem, 
kteří se podíleli na instalaci a úklidu velikonoční 
výzdoby. 
Jsem ráda, že se malí i velcí "koledníci" zapojili do 
výzvy kulturní komise a pomohli dozdobit svými 
výrobky velikonoční strom, hnízda i celé 
velikonoční zátiší. 
Na všechny, kteří poslali fotky, čeká malá odměna. 
Vyzvednout si ji mohou v městské knihovně v 
průběhu měsíce května v běžných otevíracích 
hodinách (středa a pátek od 7 do 11:30 hodin a od 
13:30 do 17 hodin, sobota od 7 do 11:30 hodin). 

Mgr. Jana Maříková 
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Ze života města

Honzík Burda, Barborka, Petruška  
a Staník Bednářovi

David a Terezka Fojtovi

Maruška Chvalkovská

Ema a Vojtík Jinochovi Linda Hánová

Nelinka a Mikeš NebeštíVojtík a Vítek Strašíkovi
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Ze života města

Olivie Krupková s tetou 
Evou Berounskou

Lukáš a David Krškovi

Eliška a Nikola Šuhájkovi Eliška Hurychová

Vaneska, Nelinka a Emička ŠmídoviMili Křivánková
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Ze života města

Michal Pivko Tomaszek a Natálka Riwoń Tomáš Nevšímal

Oliver a Alan Kyselákovi

Sofie a Viola Aldorfovi

Šimonek ČizmadiaAgáta Holcová a 
Apolena Korandová

Andrejka a Davídek Vintrovi
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Ze života skautů
Ukliďme Česko 2021
Od soboty 3. 4. do neděle 11. 4. probíhala již tradiční 
akce Ukliďme Česko - Ukliďme Novou Včelnici, která 
byla letos kvůli pandemickým opatřením pojata v 
trochu jiném duchu než obvykle. Na 5 různých, nejvíce 
znečištěných místech v Nové Včelnici byly rozmístěny 
tzv. pytlomaty. V těchto pytlomatech byly k dispozici 
pytle a rukavice na odpad. Náhodní kolemjdoucí i ti, 
kteří k těmto stanovištím mířili s jasným cílem zapojit 
se do úklidu, tak měli možnost si zde vzít vybavení 
potřebné k úklidu a rovnou se pustit do práce. I přesto, 
že nebyla zorganizována hromadná sbírací akce, 
povedlo se nám tímto způsobem úspěšně uklidit 
značnou část našeho města a přírody kolem nás. 
Celkem se nasbíralo přes 12 kg odpadu a vyčištěna 
byla plocha o zhruba 2,5 ha. Uklizena byla stráň a okolí 
čističky odpadních vod v Podskalí, stráň u silnice u 
Teba v Hradecké ulici, Palatovka, Šibeniční vrh, hráz 
rybníka – Kozlov, úsek podél železniční trati mezi 
Nádražní ulicí a Starou Cestou. Děkujeme všem, kteří 
se zapojili a pomohli!                

 Soňa Vaníčková - Vajíčko 

1. skautský oddíl Gatlida Nová Včelnice 
gatlida.skauting.cz 
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Ze života skautů

Letní tábor 2021
S ohledem na mimořádnou situaci, která panovala po celý rok a která zapříčinila 
uzavření většiny dětí doma, se náš skautský oddíl rozhodl letos mimořádně 
nabídnout účast na našem táboře i několika zájemcům a zájemkyním ze strany 
veřejnosti. Jsme si vědomi toho, že spoustě dětem chybí řádný kontakt s jejich 
vrstevníky, měly doposud omezený pohyb, a tak jsme se rozhodli využít naší 
kapacity a umožnit jim strávit čas v létě na táboře s námi. 
Tábor se uskuteční v termínu 11. – 24. 7. 2021 na našem tábořišti Johnyho louka 
poblíž Bohdalína. Cena pro nečleny je 2200 Kč. Na tábor přijímáme děti ve věku 
základní školy. 
Pro bližší podrobnosti a předběžné přihlášení vyplňte formulář na 
gatlida.skauting.cz/tabor/ nebo pište na gatlida@skaut.cz nejpozději do konce 
května. Kapacita je velmi omezená, a tak si vyhrazujeme ze zájemců provést 
případný výběr. 

Sandrik Bednář – Sandy155 

1. skautský oddíl Gatlida Nová Včelnice

mailto:gatlida@skaut.cz
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Novovčelnický zpravodaj vydává Město Nová Včelnice nákladem 1 100 ks, neprodejné. 
Evidenční číslo: MK ČR E 11662 IČO: 247146. Měsíčník. Příspěvky nevracíme. Redakce je 
oprávněná články krátit nebo upravit. Nepodepsané příspěvky nebudou uveřejňovány. 
Příspěvky nemusí vyjadřovat stanovisko redakce. Redakční rada: Marie Davidová, Pavlína 
Nebeská. E-mail: redakce@vcelnice.cz. Uzávěrka podkladů dalšího čísla je vždy 23. den 
předchozího měsíce. Archiv zpravodaje: www.funprint.eu/archiv/novavcelnice  

Realizace: funprint.euARCHIV
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